
Bestyrelsesmøde 10. november 2015 

 

1. Indkøb til biksen de næste to stævner. Margit køber ind til de næste to stævner. 

2. Mobilepay. Marit undersøger vedr. Mobilepay. Vi kan bruge Margits mobilepay i 

weekenden til dressurstævnet. 

3. Distriktsstævne i Springning. Fortsette eller..? Der skal begrænses i antal starter så der 

ikke er flere end 200 starter pr dag. Der er C-stævne i februar, dette stod som D-stavne på 

D5s hjemmeside, men det er en fejl, det skal være et C-stævne. Margit og Lisbeth A holder 

møde med Malene og Bettina for at aftale ting vedrørende stævner. 

4. Kontrakt. Lisbeth og Jørgen Henrik har forslag om ændring af åbningstider til 21.30 i stedet 

for 22.00. Møde om kontrakt onsdag 25. nov kl 19. hos Lisbeth og Jørgen Henrik i Hårlev. 

Margit og lisbeth A deltager. 

5. Julehygge. Vi laver lidt julehygge til D-stævnet i spring i december. 

6. Eventuelt.  

 Springtræning fredag i stedet for torsdag? Vi må spørge de som springer. 

 Fra Distriktsmøde: Der bør være metodeklasser for hest igen til D-stævne. Navn på 

TD’er skal stå i propositionerne.  

 Klubmesterskab pony – bestyrelsen var enig om at det skulle afholdes selv om det 

var kun to ryttere. 

  

 

Næste møde: Tirsdag 05. januar hos Margit. 


